
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes foreløbigt svar på spørgsmål nr. 587 af 24. juni 2021 (alm. del). Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Henning Hyllested (EL). 

 

 

Morten Bødskov 

/ Morten Hedegaard Rasmussen 
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Spørgsmål 

Hvor meget ville tonnageskatten været steget til, hvis den siden år 2000 var reguleret som 

andre skatter (efter PSL § 20)? Merprovenuet ønskes år for år de seneste 5 år. Det forud-

sættes, at den samlede tonnage år for år er uændret. 

 

Svar 

Det er desværre ikke muligt at svare inden for fristen, da ministeriet afvikler sommerferie 

i juli måned. Et endeligt svar vil blive fremsendt hurtigst muligt efter sommerferien. 
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